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Ваша, апо маладыя лнщзі 
клапоцяцца пра будучыню Веларусі
Старшыня Савета Рзспублікі 
Наталля Качанава сустрэлася 
са студзнтамі Полацкага 
дзяржаунага універсітзта.

Правядзенне сустрэчы у Са- 
веце Рзспублікі ініцьііравалі самі 
студэнты. Размова з Наталляй 
Качанавай праходзіла у фарма- 
це дыялогавай пляцоукі, дзе пры- 
сутычала амаль 40 актьівістау. 
Маладыя людзі задавалі пытаны, 
звязаныя з дыстанцыйнай адука- 
цыяй і размеркаваннем, расказ- 
валі аб студзнцкім жьіцці, цікавілі- 
ся змяненнямі, якія плануюцца 
у заканадаустве, вьїказвалі свае 
прапановы.

“У мяне заусёды самыя леп- 
шыя уражанні пасля сустрзч з мо- 
ладдзю. Тым больш што сёння 
прьіехалі юнакі і дзяучаты з Нава-

полацка, Полацка, яюя вучацца у 
тым жа уыверсггэце, дзе некал! 
вучылася я. Тады тэта быу Навапо- 
лацю пол1тэхн1чны шстытут. Я бы
ваю у гэтым уывера'тэце. Прауда, 
са студэнтам! дауно ужо не сус- 
тракалася, таму тэта сустрэча для 
мяне вельм’| важная, — расказа- 
ла Наталля Качанава. — Мне было 
прыемна паразмауляць з юнакам! 
I дзяучатам!, даведацца, яюя тэмы 
|'х хвалююць, яюя у IX ёсць прабле- 
мы, чым яны жывуць сёння. 1х пы- 
таны тычыл1ся разв1цця адукацьп 
у нашай краше, пшалапчнай да- 
памоп, распрацоую законапраек- 
тау, што немалаважна. Атрымл1ва- 
ючы сваю спецыяльнасць, яны ужо 
жывуць тым1 прапановам!, 1нава- 
цыям1, яюя трэба прадугледзець у 
той ц| шшай гал|'не. Тэта было пры
емна пачуць”.

У час сустрэчы Старшыня Саве
та Рзспублікі чарговы раз перакана- 
лася, што многія студэнты, атрым- 
ліваючьі адукацыю ва універсітзце, 
працуюць ужо. Тэта значыць, яны 
сёння не проста вучацца і чакаюць, 
калі будуць недзе працауладкаваны, 
а яны ужо знайшлі свае месца і, пра- 
цуючы, атрьімліваюць адукацыю. На 
мой погляд, тэта вельмі важна, што 
маладыя людзі думаюць пра сваю 
будучыню і клапоцяцца аб тым, якой 
будзе наша країна у перспекты- 
ве”, — дадалаяна.

Студентка ПДУ Карына Хамя- 
нок падзялілася з журналістам!, 
што сустрэча ей запомніцца надоу- 
га. “Мне вельмі спадабалася екс
курсія, якую для нас правялі чле
ны Савета Рзспублікі. Было цікава 
паглядзець збоку, як развівалася 
верхняя палата парламента, даве
дацца аб гісторьіі будынка, у якім 
знаходзімся. У час сустрэчы з На
талляй Качанавай не было закры
тых тэм. Студэнты змаглі выказаць 
свае ме.ркаванне абсалютна па лю
бым пытаны”, — сказала яна.


